
Protokół nr 27/VIII/2021

z obrad XXVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 12 stycznia 2021 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14:00
Zakończenie obrad – godz. 16:00

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej
12.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy  Pan Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, radca
prawny Marcin Skalski.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził,  na podstawie listy obecności, że brakuje radnego
Krystiana Sadowskiego a Radny Michał Studziński będzie uczestniczył w sesji rady gminy w
sposób zdalny. 

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych
stanowią załącznik nr 1 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XXVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie;

2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy

Trąbki Wielkie  na 2021 rok – Referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Trąbki Wielkie –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  obszaru  i  granic  aglomeracji  Sobowidz  –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

5. Podjęcie  uchwały w sprawie  likwidacji  rachunku dochodów własnych w jednostkach

budżetowych gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej

dla dzieci objętych opieką w żłobku lub klubie dziecięcym, w tym określenia kategorii dzieci, na
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które przyznawana jest dotacja – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  ”Programu  profilaktyki  i  rozwiązywania

problemów alkoholowych i narkomanii  dla Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021” – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

9. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

10. Zamknięcie sesji zwyczajnej.

  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt Gminy – zgłosił jednocześnie uzasadniając wniosek o wprowadzenie do porządku obrad
dwóch projektów uchwał tj: 
- uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Trąbki Wielkie na 2021 rok;

- uchwały  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021 – 2032.

P  rzewodniczący Rady Gminy – zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku obrad podpunktu
dotyczącego przyjęcia protokołu z XXVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy - poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski:

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

 Zapytał,  kto  jest  za  wprowadzeniem  do  dzisiejszego  porządku  obrad  uchwał
zgłoszonych przez Wójta Gminy.

Radny Michał Studziński  zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy odpowiedział, że jest „Za”
wprowadzeniem projektów uchwał do porządku obrad.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za  wprowadzeniem do dzisiejszego po-
rządku obrad projektów uchwal zgłoszonych przez Wójta gmin. /Szczegółowy przebieg
głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 Zapytał,  kto jest  za wykreśleniem z porządku obrad punktu dotyczącego przyjęcia
protokołu. 

Radny Michał Studziński zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy odpowiedział,  że jest „Za”
wykreśleniem. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wykreśleniem w/w punktu. /Szczegóło-
wy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Przewodniczący   Rady  Gminy –  przedstawił  radnym  porządek  obrad  z  uwzględnionymi

zmianami. 

1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Trąbki Wielkie na 2021 rok –- referuje Zofia
Gorzyńska Skarbnik Gminy;
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.3 Podjęcie  uchwały  w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy finansowej  na lata  2021 – 2032-
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy
Trąbki Wielkie  na 2021 rok – Referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Trąbki Wielkie –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  obszaru  i  granic  aglomeracji  Sobowidz  –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
7. Podjęcie  uchwały w sprawie  likwidacji  rachunku dochodów własnych w jednostkach
budżetowych gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej
dla dzieci objętych opieką w żłobku lub klubie dziecięcym, w tym określenia kategorii dzieci, na
które przyznawana jest dotacja – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  ”Programu  profilaktyki  i  rozwiązywania
problemów alkoholowych i narkomanii  dla Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021” – referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;
10. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

11. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

12. Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Kolejno poddał porządek pod głosowanie. Zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad po

zmianie.W głosowaniu udział bierze 14  radnych. 

Radny Michał Studziński  zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy odpowiedział, że jest „Za”
przyjęciem porządku obrad z uwzględnionymi zmianami. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi zmianami.
/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 -
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

 /Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy - odczytała uzasadnienie załączone do projektu w/w
uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał,  czy są pytania do przedstawionych zmian budżetu
Gminy. Pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Gminy - zwrócił uwagę, że temat zmian szczegółowo został mówiony
na posiedzeniu komisji wspólnej podczas omawiania materiałów sesyjnych, dlatego też  nie
dziwi go fakt braku zapytań radnych. 

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Radny Michał Studziński  zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy odpowiedział, że jest „Za”
podjęciem uchwały.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXVII/210/2021w
w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  3.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata
2021-2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy – poinformowała,  że  w uchwale  tej  zostały ujęte
zmiany, które zostały wprowadzone w uchwale dotyczącej zmian budżetu Gminy na 2021r. 

P  rzewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

Radny Michał Studziński  zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy odpowiedział, że jest „Za”
podjęciem uchwały.
Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXVII/211/2021w
w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady
Gminy  Trąbki  Wielkie   na  2021  rok  –  Referuje  Pan  Zbigniew  Leszczyński
Przewodniczący Rady Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Oddał głos
poszczególnym  przewodniczącym  komisji  stałych  celem  przedstawienia  rocznego  planu
pracy danej komisji. 

Przewodniczący poszczególnych komisji stałych odczytali roczne plany pracy komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady Gminy –  zwrócił  się  do  Próżniaczącego  Komisji  ROŚiSS, aby  w
sprawach kontroli  żwirownie  komisja  szczególnie  przyjrzała  się  żwirowni  w Ełganowie  i
Czerniewie. Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Radny Michał Studziński  zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy odpowiedział, że jest „Za”
podjęciem uchwały.
Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXVII/212 /2021 w
w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 5.  Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i  granic aglomeracji  Trąbki
Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 
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Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Z
informacji wynika że jest to zadanie, które miał w zadaniach własnych Wojewoda Pomorski.
Natomiast od 1 stycznia 2021r. jest to zadanie własne  Gminy, która powinna przedmiotową
uchwałę  podjąć.  Dotyczy to  przedmiotowej  uchwały  jak  i  kolejnego  punktu  w  porządku
obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. 

Radny  Władysław  Kanka –  zapytał,  czy  do  tej  aglomeracji  nie  należałoby  podłączyć
miejscowość Kłodawa.

Wójt Gminy – poinformował, że dołączenie Kłodawy spowodowałoby, że ten wskaźnik nie
będzie zachowany i  nie  będzie mogła taka  aglomeracja  powstać.  Na 1 km nie może być
więcej ani mniej jak 120 przyłączy – taki jest wskaźnik 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Radny Michał Studziński  zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy odpowiedział, że jest „Za”
podjęciem uchwały.
Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXVII/213/2021 w
w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Sobowidz –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Radny Michał Studziński  zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy odpowiedział, że jest „Za”
podjęciem uchwały.
Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXVII/214/2021 w
w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad  7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  rachunku  dochodów  własnych  w
jednostkach budżetowych gminy Trąbki Wielkie  – referuje  Pan Błażej  Konkol  Wójt
Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Z
informacji  wynika,  że w związku z tym, że na rachunkach bankowych nie  są lokowane już
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żadne środki to należy ten rachunek zlikwidować ponieważ RIO wymaga aby mimo tego, że
nic na tym rachunku się nie dzieje to comiesięczne sprawozdanie należy RIO przesyłać. 

Przewodniczący  Komisji  EiRG –  poinformował,  że  komisja  ekonomiczna  pozytywnie
opiniowała projekt w/w uchwały. 

Radny  Sławomir  Mazurek –  zapytał,  czy  Gmina  ponosiła  koszty  za  prowadzenie  tych
rachunków.

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – poinformowała, że nie. 

Przewodniczący   Komisji  EiRG –  stwierdził,  że  gmina  musiała  przedstawiać  miesięczne
zerowe sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Radny Michał Studziński  zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy odpowiedział, że jest „Za”
podjęciem uchwały.
Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXVII/215/2021 w
w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji
celowej dla dzieci objętych opieką w żłobku lub klubie dziecięcym, w tym określenia
kategorii dzieci, na które przyznawana jest dotacja – referuje Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Radny Michał Studziński  zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy odpowiedział, że jest „Za”
podjęciem uchwały.
Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXVII/216/2021 w
w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

/Sesje opuścił Radny Ryszard Budzyński/ 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ”Programu profilaktyki i rozwiązywania
problemów  alkoholowych  i  narkomanii   dla  Gminy  Trąbki  Wielkie  na  rok  2021”  –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 
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Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący   Rady Gminy –  zapytał Radnego Marka Czerwińskiego Przewodniczącego
Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych, czy w ujętych zadaniach  w
rocznym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii  są
ujęte również wskazówki  pokontrolne Pana z NIKu

Wiceprzewodniczący Rady Gminy   marek Czerwiński  – podał, że tak. 

Radna Justyna Perka  – zapytała, ile osób wchodzi w skład przedmiotowej komisji i na jakich
zasadach są oni w jej skład powoływani.

Wójt Gminy   - poinformował, że jest to zespół osób interdyscyplinarnych osób które tym się
zajmują, wśród tych osób jest psycholog i inne osoby wyspecjalizowane. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Radny Michał Studziński  zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy odpowiedział, że jest „Za”
podjęciem uchwały.
Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXVII/217/2021 w
w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 10.  Sprawozdanie  Wójta Gminy Trąbki  Wielkie o pracach między sesjami Rady
Gminy;

Wójt Gminy poinformował, że od ostatniej sesji m.in:

Skupiał się nad zamknięciem budżecie, na dopięciu wszystkich płatności. 

w międzyczasie wydaliśmy książkę dla miejscowości Gołębiewka;

uczestniczył w pożegnaniu Komendanta Powiatowego Policji który odszedł na 
emeryturę;

Kolejno dodał, że obecnie Gmina borykamy się z problemem  odśnieżania dróg. 
Przygotowywany  został reportaż na temat Honorowej Obywatelki Gminy Trąbki Wielkie Śp. 
Józefy Krośnickiej. Odczytał podjęte zarzadzania – w sumie 4. 

Ad 11. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy.

Rad  ny Sławomir Mazurek – zgłosił uwagi do odśnieżania drogi na betonówce między Gołębiewem a 
Rościszewem. Podając, że osoba odśnieżająca ten rejon  zapomniała o Kobierzynie, a Rościszewo nie 
zostało w ogóle odśnieżone. 

Wójt Gminy – mamy nowych operatorów, być może to było powodem nie odśnieżenia, nie znają 
jeszcze wszystkich dróg. 

/ do posiedzenia sesji dołączył Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM/ 

Radna Wioleta Frydrych – podała, że wiadomym jest , że przy posesji mieszkańcy odśnieżają sami a 
droga powiatowa między Trąbkami a Kaczkami tam nie ma posesji zamieszkałych i chodnik jest 
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nieodśnieżony 

Radny Grzegorz   Żukowski – do mieszkańców Gołębiewa dotarła informacja, że powiat przeznaczył 
416 000,00 zł. na budowę chodnika na odcinku Gołębiewo Wielkie – Ełganowo. Zapytał, ile Gmina 
będzie w stanie dołożyć jako gmina . Zwrócił uwagę, że  jako miejscowość, sami przekazaliśmy na 
chodnik i lampy 78 000,00 zł. 

Wójt   Gminy –podał, że w obecnym roku Powiat Gdański na terenie Gminy zaplanował trzy, a nawet
cztery  inwestycje  drogowe.  Na  dzień  dzisiejszy  Wójt  nie  ma  jeszcze  propozycji  partycypacji  w
kosztach.  Na pewno ta propozycja partycypacji w kosztach budowy będzie. Wie, ze na pewno ma być
kontynuacja  remontu  drogi  od  strony Pawłowa,  kolejny etap  chodnika  w Ełganowie,  jest  jeszcze
mostek w Sobowidzu no i chodnik w Gołębiewie Wielkim w kierunku Ełganowa. Na pewno Starosta
się z takim wnioskiem zwróci, ciężko mi dzisiaj powiedzieć jaka to będzie kwota będziemy musieli
spiąć się w naszym budżecie. 

Radna Justyna Perka – zapytała, czy cos wiadomo że w Kłodawie ma powstać Zakład 
Galwanizacyjny. 

Wójt Gminy – podał, że tak.  Zakład ten, chce się ulokować niedaleko obecnej Spółdzielni Rolniczej.
W tej  chwili  trwa  procedura  decyzji  środowiskowej.  Dodał,  że  rozmawiał  z  wnioskodawcami  tej
inwestycji  i  informował  ich,  ze  ta  inwestycja  jest  w złym miejscu.  Nie  chodzi  tu  o  sam proces
galwanizacyjny, w wójta ocenie nie jest to strasznie kontrowersyjne w sensie ochrony środowiska  -
zabezpieczenia  są  takie  że  tu  najmniejszego  problemu  nie  powinno  być.  Natomiast  jest  kwestia
transportu: dowozu materiałów czy wywozu tych wszystkich elementów. To może znacznie utrudnić
wyjazd chociażby z tych nowych osiedli, które tam powstają. Poza tym jest tam bardzo silny protest
mieszkańców.

Radna Justyna Perka –  ponowiła prośbę w sprawie przystanków zwracając  uwagę,  ze czas leci  a
sprawa stoi w miejscu.

Wójt    G  miny – podął,  że pamięta o tym, zapewnił, że na kolejnej sesji będzie  przygotowany projekt
uchwały. Prosi o cierpliwość.

Radny   Grzegorz   Ż  ukowski – zapytał o liczniki wody podając, że dzisiaj każdy mieszkaniec powinien
posiadać  licznik  elektroniczny.  Mieszkańcy  pytają, czy  otrzymają  zwrot  kosztów  za  wymianę
liczników.

Pan Karol Kozak Kierownik    Zakład ZGKiM – poinformował, że nie ma zwrotu kosztów za stare
liczniki. Nowe liczniki są na stanie zakładu. Licznik musi być co 5 lat wymieniany.

Wywiązała się dyskusja w sprawie wymiany liczników. 

Radny Jan Selka – zapytał,  czy operatorzy maszyn, którzy odśnieżają zostali  poinformowali  przez
Pana  o  odcinkach  dróg, które  osobiście  telefonicznie  w  ZGKiM  zgłaszałem  z  prośbą  o  ich
odśnieżenie.  

Pan Karol Kozak Kierownik   ZGKiM – poinformował, że tam, gdzie mieli odśnieżać to odśnieżyli. 

Radny  Grzegorz  Żukowski –  również  nawiązał  do  tematu  odśnieżania  drogi,  dokładnie  ul.
Konwaliowa w Gołębiewie Wielkim, a mianowicie droga ta został odśnieżona dopiero po 4 dniach po
odśnieżaniu innych ulic. 

Pan  Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM –  przyznał,  że  mogły  się  pojawić  tego  typu  błędy  przy
odśnieżaniu ponieważ ZGKiM zatrudnił dwóch nowych operatorów.  

Ad 12  Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady - zamknął XXVII zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim
za czynny udział. 
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Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy:

Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXVII/210/2020 – XXVII//2020
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